

No. 26706

**UNITED NATIONS
and
PAKISTAN**

Agreement on the United Nations/IOMAC workshop on oceanographic/marine space information systems co-sponsored and hosted by the Government of Pakistan from 2 to 6 July 1989. Signed at New York on 28 June 1989

Authentic text: English.

Registered ex officio on 28 June 1989.

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
PAKISTAN**

Accord relatif au séminaire concernant les systèmes d'information sur l'océanographie et l'espace marin tenu par l'Organisation des Nations Unies et l'IOMAC sous les auspices du Gouvernement pakistanais du 2 au 6 juillet 1989. Signé à New York le 28 juin 1989

Texte authentique : anglais.

Enregistré d'office le 28 juin 1989.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

AGREEMENT¹ BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF PAKISTAN ON THE UNITED NATIONS/IOMAC WORKSHOP ON OCEANOGRAPHIC/MARINE SPACE INFORMATION SYSTEMS CO-SPONSORED AND HOSTED BY THE GOVERNMENT OF PAKISTAN FROM 2 TO 6 JULY 1989

ACCORD¹ ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT PAKISTANAIS RELATIF AU SÉMINAIRE CONCERNANT LES SYSTÈMES D'INFORMATION SUR L'Océanographie ET L'ESPACE MARIN TENU PAR L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET L'IOMAC SOUS LES AUSPICES DU GOUVERNEMENT PAKISTANAIS DU 2 AU 6 JUILLET 1989

Publication effected in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations as amended in the last instance by General Assembly resolution 33/141 A of 19 December 1978.

Publication effectuée conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies tel qu'amendé en dernier lieu par la résolution 33/141 A de l'Assemblée générale en date du 19 décembre 1978.

¹ Came into force on 28 June 1989 by signature, in accordance with article VIII (2).

¹ Entré en vigueur le 28 juin 1989 par la signature, conformément au paragraphe 2 de l'article VIII.